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سی وســومین رویداد امید و افتخار که به 
آیین بهره بــرداری از ۷پــروژه فرهنگی و 
ورزشی اختصاص داشت در فضایی مفرح 

برگزار شد.
به گــزارش همشــهری، دیــروز خیابان 
مرودشــت تهران حال و هوای بانشاطی 
پیدا کرده بود؛ خیابانی که در جنوب خیابان 
معلم و همجوار با بزرگراه صیاد شیرازی و 
محله حشمتیه قرار گرفته است و مجموعه 
ورزشی مهرآیین آن میزبان مراسمی برای 

افتتاح  چند پروژه فرهنگی و ورزشی بود.
در این مراســم، علیرضا زاکانی، شــهردار 
تهــران، محمدامین توکلــی زاده، معاون 
امــور اجتماعــی و فرهنگی شــهرداری 
تهران، نصرالله آبادیان، شهردار منطقه ۷، 
حسین اوجاقی، مدیرعامل سازمان ورزش 
شــهرداری تهران، محمود خســروی وفا، 
رئیس کمیته ملی المپیک و جمعی دیگر 
از مدیران شهری و ورزشی حضور داشتند. 
مجموعه ورزشــی مهرآیین جنــب بازار 
میوه و تره بار کــه در ناحیه 5منطقه ۷واقع 
شــده، قرار دارد. در محوطه این مجموعه 
ورزشــی از کودکان تا موســفیدکرده ها 
ســرگرم تفریح و بازی با میز پینگ پنگ 
و فوتبال دســتی و توپ فوتبال بودند. در 
داخل سالن ویژه والیبال نشسته هم 2تیم 
متشکل از جانبازان و معلولان به تمرین و 
بازی می پرداختند. در سالن اسکواش هم 
چند جوان و نوجوان سرگرم ورزش و رقابت 
بودند. حضور شــهردار تهران در جمع این 
ورزشکاران و گرفتن عکس یادگاری با آنها 
و همچنین حاضر شدن چهره های ورزشی 
مانند علی خســروی، داور پیشکســوت 
فوتبال هم از نکات جالب و جاذبه های این 

مراسم به حساب می آمد.

 امکانات بی نظیر مدیریت شهری 
در ابتدای این مراســم زاکانی با اشــاره به 

اهمیت توسعه امکانات ورزشی در پایتخت 
گفت: »یکی از ویژگی های ممتاز شهرداری 
تهران فعالیت در عرصه های ورزشــی هم 
در بعد همگانــی و عمومی و هــم در بعد 
قهرمانی است. مجموعه مدیریت شهری 
امروز امکانات بی نظیــری دارد.« زاکانی 
در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره 
به اهمیت ورزش در اندیشــه رهبر معظم 
انقلاب اسلامی گفت: »وقتی از رهبر انقلاب 
خواستند توصیه ای به جوانان داشته باشند، 
ایشان فرمودند تحصیل کنید، سراغ تهذیب 
بروید و اهل ورزش باشید؛ زیرا 3ضلع بدن 
ســالم، روح بزرگ و اندیشه فراخ می تواند 
ظرفیت های بزرگی در جوانــان  ما فراهم 
آورد. بر همین اساس در مجموعه شهرداری 
تهران در تلاش هستیم با همکاری سازمان 
ورزش از نوجوانان تا کهنســالان. به همه 
کســانی که دنبال فعالیت در این حیطه 

هستند، خدمت کنیم.«

رشد چشمگیر سرانه ورزشی شهر تهران
ســکاندار پایتخــت در ادامه با اشــاره به 
آمارهای موجود در رابطه با امکانات ورزشی 
پایتخت گفت: »ســرانه ورزش در تهران 
نسبت به ابتدای انقلاب رشد چشمگیری 
داشته اســت، اما هنوز با اســتانداردهای 
بین المللی فاصله داریم. تــلاش ما بر این 
اســت تا فاصله ها را کم کنیم. به علاوه ما 
به دنبال این هستیم که از طریق مسابقات 

قهرمان شــهر ورزش را مردمی کنیم و به 
متن جامعه بیاوریم. در رویــداد قهرمان 
شهر ۷۰۰ هزار نفر در 8رشته بخش بانوان و 
8رشته بخش آقایان با هم رقابت می کنند.« 
زاکانی پیرامون برنامه های شهرداری تهران 
در حوزه گسترش ورزش شهری هم گفت: 
»در کنار توســعه و نوســازی سالن های 
ورزشی مســئله بازســازی مجموعه های 
قدیمی را نیز مــورد توجه قــرار داده ایم. 
علاوه بر این فراتر از فعالیت های جســمی 
در حوزه بازی های رایانه ای نیز شهرداری 
تهران برنامه دارد و در همین رابطه اخیراً 
جشنواره ای با حضور ۶هزار شرکت کننده 

برگزار شده است.«

بازگشت 40مجموعه ورزشی تعطیل
محمدامیــن توکلــی زاده، معــاون امور 
اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران نیز از 
بازگشت ۴۰مجموعه ورزشی تعطیل شده 
به چرخه فعالیــت در دوره اخیر مدیریت 
شــهری خبر داد و گفــت: »در این دوره 
تلاش کردیم زیرساخت ها و مجموعه هایی 
که تعطیل شــده و مغفول مانده بود را به 
چرخه اســتفاده شــهروندان برگردانیم و 
با همت ســازمان ورزش، ۴۰مجموعه به 
چرخه برگشتند و در حوزه زیرساختی برای 
سال آتی نیز ظرفیت های جدیدی اضافه 
خواهد شــد. علاوه بر این تلاش کردیم در 
کنار فدراسیون ها باشیم تا بتوانیم خدمات 
خود را توسعه دهیم. با همه این تلاش ها با 
استاندارد مدنظر فاصله داریم و امیدواریم 
به روزی برسیم که از نظر ورزشی و امکانات 
این حوزه، استانداردهای جهانی را در شهر 

تهران شاهد باشیم.«

مهرآیین؛ افتخار جامعه ورزش ایران
محمود خســروی وفا، رئیس کمیته ملی 
المپیک هم به عنوان یکی از ســخنرانان 
این مراســم گفت: »محمد مهرآیین که 
مجموعه ورزشی ای که در آن حاضر هستیم 
به نام ایشــان نامگذاری شــده از استادان 
بــزرگ ورزش ه ای رزمی ایــران و زمانی 
رئیس فدراســیون جودو بود. ایشان یک 
پهلوان گمنام بود و تا آخر عمرش به صورت 
گمنام از مردم دستگیری می کرد. محمد 
مهرآیین پدر 2شهید بود؛ بر همین اساس 
تشکر می کنیم که این سالن به نام ایشان 
نامگذاری شد؛ البته باید یک سالن رزمی 
به نام ایشان که به عنوان پدر ورزش جودو 
و ورزش های رزمی شــناخته می شــود، 
نامگذاری شود؛ چراکه با این کار نام ایشان 

ماندگار تر خواهد بود.«

7 مجموعه جدید ورزشی در تهران
سی وسومین رویداد امید و افتخار به بهره برداری پروژه های فرهنگی و ورزشی اختصاص داشت

ورود نخبگان به مبحث نمای ساختمانی
سالن ایران خیابان بهشت دیروز میزبان تعدادی 

معماری
از مدیران شهری و صاحب نظران و استادان عرصه 
معماری بود تا همایش تخصصــی نما با حضور 
اعضای کمیته های نمای شــهر تهران برگزار شود. به گزارش 
همشهری، در این همایش حاضران موضوعاتی پیرامون مصالح 
استانداردی که در نمای ساختمان ها باید استفاده شود و رعایت 
اصول معماری ایرانی - اسلامی مطرح کردند؛ در ادامه خلاصه ای 
از آنچه مهدی چمران، مهدی عباسی و حمیدرضا صارمی بیان 
کردند را می خوانید. در این همایش، حامد سلیمی، سرپرست 
اداره کل معماری و ساختمان شهرداری تهران، علیرضا عینی فر، 
آرش بغدادی و علی صفوی از اســتادان دانشگاه معماری و 

شهرسازی نیز نکاتی را ارائه دادند.

مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران: 
در ابتدای شــورای دوم به دنبال این مســئله 
بودیم که ناهنجاری شــهر تهران را به گونه ای 
سامان بخشی کنیم تا به سیما و منظر مطلوب 
برسیم. مردم هر شــهری حق دارند به زیبایی بنگرند نه زشتی ها یا 
مناظری که هیچ پیوندی با هویت و تاریخ ندارند. در برخی جاها از 
سنگ به عنوان نما استفاده می کنند و در جای دیگر طراحی و متریال 
دیگری به کار گرفته می شود. ما هم  چشم به آن سوی آب ها داشتیم 

و به گونه ای معماری پست مدرن باب شد و مانند مد لباس این روزها 
از بناها تقلید می کنیم؛ مثل نماهایی که به رومی معروف شده اند و 
مدام تبلیغ می شوند. پیروی از چنین طراحی هایی قطعا مانند پشت 

پا زدن به سنت و هویت و تاریخ خودمان است.
به همین دلیل کمیته های نما شــکل گرفت تا کارهای منطقی و 
اصولی با استفاده از تجربه دانش آموخته های این حوزه انجام شود. 
اگرچه می پذیریم نباید نما مستقل و جدا از طراحی مورد توجه قرار 
گیرد اما برای جلوگیری از نابســامانی در حوزه نما این کار صورت 
گرفته و مجبور هستیم با توجه به شرایط خاص روی نما به صورت 
مجزا تأکید کنیم. به هر حال اقدام در ساماندهی نماها شروع شده 
و امیدواریم این موضوع به تدریج تبدیل به فرهنگ شــود و هویت 
معماری خود را احیا و از نابســامانی دوری کنیم. در گام بعدی هم 
به دنبال آن هســتیم تا طراحی داخلی و نما به طور همزمان انجام و 

پس از تأیید اجرایی شود.

حمیدرضــا صارمی، معــاون معماری و 
شهرسازی شهردار تهران: هویت هر شهر 
اغلب در سیما و منظر نمایان می شود و ما عصر 
مدرن را پذیرفتیم و متأسفانه خیلی زود درگیر 
نماهای تجملاتی شده ایم. براســاس سند علمی و گام دوم و برنامه 
توسعه شــهر باید پرونده نمای سنگ بسته شــود چراکه در زمان 

زلزله - همانطور که زلزله ترکیه هم نشان داد- سنگ پرتاب می شود 
و خطرناک است. امروز در بحث نما با بلوغ معماری فاصله داریم و باید 
در دانشگاه تدریس شود. در مقوله ساماندهی نما چند نکته ازجمله 
هویت محله ها و متریال مناسب و مقرون به صرفه و.... باید مورد توجه 
قرار گیرد. در هر حال شهرداری از اجرای نماهای ایرانی- اسلامی 

استقبال می کند و در پی ترویج این شیوه معماری هستیم.

مهدی عباسی، رئیس کمیسیون معماری 
و شهرسازی شورای شــهر تهران: امروز 
در مسیر معماری ایرانی- اســلامی و استفاده 
از چنین نماهایی قدم گذاشــته ایم و نخبگان 
در عرصه تولید و طراحــی نماهای ایرانی با اســتفاده از تجهیزات 
جدید فعال هستند و می توانند با ایده و نوآوری و خلاقیت سبک و 
راهکاری برای نظم بخشی به نماهای شهر تهران ارائه دهند. کما اینکه 
معماران توانمند هم به صورت موردی در این مقوله ورود کرده اند. 
در حوزه نما ضوابطی وجود دارد و نبایدهایي در استفاده از المان و 
ابزار مشخص شده اســت و همین امر و سختگیری در کمیته نما تا 
حدودی ساماندهی نماها را رقم خواهد زد. به طور کلی معتقدم اگر 
بتوان تنوع و سلیقه شــکل گرفته در نما را درست با هم هماهنگ 
کنیم، هارمونی خاصی در نما و منظر شهری ایجاد می شود و می تواند 

یک فرصت باشد.

مهدی اسماعیل پورگزارش
روزنامه نگار

 جنوب شرق پایتخت
در انتظار تفرجگاه

رئیس کمیته نظارت حقوقی شورای شهر تهران در بازدید 
 میدانی خود از منطقه15 خواستار بهره برداری بهینه 

از ظرفیت های تفریحی شد

هشتمین بازدید میدانی رئیس کمیته نظارت حقوقی شورای 
شــهر تهران در منطقه15)باب الرضا( پایتخــت رقم خورد. 
مهدی اقراریــان در جریــان بازدید از پروژه هــای تفریحی، 
خواستار فعال ســازی و بهره برداری بهینه از آنها شد و گفت: 
»به واسطه بوستان یاس فاطمی، مجموعه های جنگلی لویزان، 
سرخه حصار و چیتگر، مناطق شــمال، غرب و شمال غرب، از 
ظرفیت خوب تفرجگاهی و گردشــگری برخوردارند اما این 
کمبود در بخش جنوب شرقی پایتخت وجود دارد و بهره برداری 
بهینه از مجموعه پارک آبی آزادگان، دریاچه بوستان آزادگان 
و بوســتان 18۶هکتاری نرجس خاتون این منطقه می تواند 
علاوه بر رفع کمبود سرانه های سبز و تفرجگاهی زمینه رونق و 
توسعه گردشگری را هم فراهم کند.« براساس گزارش ارائه شده 
توسط محمد شیری، شهردار منطقه 15، پارک آبی آزادگان و 
دریاچه بوستان آزادگان برای فعال شدن نیاز به اعتبار دارند که با 
مشارکت بخش خصوصی قرار است فعال سازی آنها صورت گیرد. 
همچنین در بوستان نرجس خاتون جنگل کاری انجام شده و 
تجهیزاتی چون ست های ورزشی، آلاچیق، سرویس بهداشتی 
و... نصب و احداث شده و با رفع برخی از کمبودها، این ظرفیت 

هم مورد بهره برداری کامل قرار می گیرد.
به گزارش همشــهری، طبق روال هفته های پیشــین بازدید 
از منطقه 15 با دیدار کارکنان شــهرداری منطقه شروع شد و 
پس از آن رئیس کمیته نظارت حقوقی شورای شهر با حضور 
در جلسه شورای معاونان به شکاف میان محله ها اشاره کرد و 
گفت: »در دوره گذشته مناطق جنوبی مورد بی توجهی و غفلت 
قرار گرفته اند و ازاین رو شاهد شکاف میان شمال و جنوب تهران 
هستیم؛ اما نکته مهم دیگر این است که در مناطق به ویژه این 
منطقه شاهد تفاوت محسوســی در محلات و نواحی هستیم. 
برخی نواحــی و محله ها وضعیت مطلوبی دارند و متأســفانه 
وضعیت تعدادی هم قابل قبول نیست؛ بنابراین باید فلش و توجه 
در بودجه ریزی به مناطق جنوبی که دچار عقب ماندگی هستند 

و محلات کم برخوردار سوق داده شود.«

حریم منطقه منتظر تعاملات بین بخشی
پایانه خاوران نخستین مقصدی بود که رئیس کمیته نظارت 
حقوقی شــورا، اقدامات انجام شــده در آن ازجمله کفپوش و 
مناسب ســازی توقفگاه اتوبوس ها و... را خــوب ارزیابی کرد. 
بزرگراه نجفی رستگار، محور امام رضا)ع(، میدان آقانور و... دیگر 
پروژه هایی بودند که این عضو شورای شهر از آنها بازدید کرد و 
سپس به همشهری گفت: »حجم عملیات و اقدامات باتوجه به 
بودجه اختصاص  داده  شده، خوب اســت؛ اما براساس وسعت 
منطقه و مطالبات شهروندان به نظر می رسد باید تحولی رخ دهد 
و از مدل های جدید مشارکت در منطقه برای اجرای پروژه ها و 

رفع کمبودها و حل برخی از مشکلات استفاده کرد.«
مهدی اقراریان به وضعیت حریم منطقه هم اشــاره و عنوان 
کرد: »شــاهد دســت اندازی به حریم منطقه هستیم که این 
دســت اندازی ها می تواند در بلندمدت چالش و مشــکلاتی 
برای تهران ایجاد کند. به هرحال می تــوان حریم را باتوجه به 
ظرفیت هایی که دارد، به منبع مولد تبدیــل کرد؛ اما به دلیل 
اختلاف دیدگاه بین وزارت کشــور و شــهرداری این ظرفیت 
به درستی مورد توجه و بهره برداری قرار نگرفته و حل  و فصل 
موضوعات حریم نیازمند تعاملات بین بخشی است و شهرداری 
به تنهایی نمی تواند در این مقوله اقدامی انجام دهد.« سیما و 
منظر محور بزرگراهی امام رضا)ع( هم موضوعی بود که مورد 
توجه رئیس کمیته نظارت حقوقی شورای شهر تهران قرار گرفت 
و تأکید کرد: »محور امام رضا)ع(، دروازه ورودی شرق تهران است 
و ازاین رو سازمان زیباسازی به لحاظ زیبایی سیما و منظر باید 
توجه و اهتمام ویژه ای به آن داشته باشد. همچنین نیاز است 
سازمان زیباسازی فلش توجه به اتوبان های لوکس تهران را به 
سمت محورهای بزرگراهی جنوب تهران تغییر دهد و تدابیری 

هم درخصوص تابلوهای معابر و تصاویر شهدا و... بیندیشد.«

خروج از بن بست با دسترسی های محلی
ایجاد دسترسی های محلی از محورهای بزرگراهی هم مقوله 
دیگری بود که در بازدید اقراریان از منطقه 15 مطرح شد. او گفت: 
»ایجاد اتوبان های شوشتری و نجفی رستگار برخی از محلات 
شرقی - غربی یا شمالی - جنوبی را از هم جدا کرده است. برای 
اینکه محورهای بزرگراهی مشکلی در تردد شهروندان ایجاد 
نکنند، نیاز به ایجاد دسترســی های محلــی از طریق احداث 
زیرگذر و نصب پل های مناسب است. این تدابیر در منطقه15 
پیش بینی شده و برخی از تملک ها برای ایجاد دسترسی از اتوبان 
امام علی به نجفی رستگار انجام شده که این اقدام از یک سو سبب 
تکمیل نقشه ترافیکی منطقه می شــود و از سوی دیگر سبب 

خروج از بن بست خواهد شد.«

محمدجواد خســروی، شــهردار منطقه 
18گفت: »اتصال محــور مواصلاتی ۴۵ 
متری بهار به بلوار ۴۵ متری زرند، بزرگراه 
۷۶ متــری شــهید بروجــردی و خیابــان 
شــهید منصور عمرانــی، بلــوار الغدیر به 
بلــوار معلــم و بزرگــراه ۷۶ متــری شــهید 
بروجــردی همــراه بــا زیر گــذر ســعیدی، 
بلوار ۳۵ متری شهیدان بهرامی و اجرای 
عملیــات عمرانــی پیرامون میــدان امام 
علــی)ع( از ایــن دســت پروژه هــای راه و 
باند بوده که مدیریت شهری برای اتمام 
آنها ناگزیر به انتقال بیــش از 1۲۰۰ اصله 
درخت غیرمثمــر و غرس مجــدد آنها در 

نقاط جدید است.«

1200
اصله

ســیدمحمد رحیم مرتضــوی، شــهردار 
منطقــه9 با اشــاره بــه اینکه در راســتای 
اجرای برنامه های قرارگاه ایمنی کالبدی 
مقــرر شــد به منظــور ارتقــای  ایمنــی 
ساختمان های پرخطر به ساختمان های 
شناســایی مراجعــه کننــد، گفــت: »این 
تیم متشــکل از مهندســان شهرســازی 
و عمــران شــهرداری، نظــام مهندســی، 
وزارت راه و شهرســازی، مرکز تحقیقات 
مسکن وشهرســازی و HSE است که با 
ارزیابی ایمنی  چک لیست های مربوطه 
را تکمیــل می کننــد. در همیــن راســتا 
همکاران اداره مدیریت بحران و پدافند 
غیرعامل منطقه 9 تمامی 89 ساختمان 
مهم منطقه را مورد ارزیابی قرار دادند و 
تمامی مستندات مربوطه را به دبیرخانه 

قرارگاه کلانشهر تهران ارسال کردند.«

89
ساختمان

فرصت طلایی برای پرداخت 
عوارض شهرسازی

مالکان، مؤدیان و متقاضیان صدور پروانه و گواهی 
پایان کار ساختمانی که تمایل به پرداخت عوارض 
شهرســازی خود به صورت نقدی و یک جا داشته 
باشند، تا 2۰ اسفند ماه سال جاری فرصت دارند از 
تخفیفات پلکانی در عوارض ساخت بهره مند شوند.

  تا یک میلیارد تومان، 25درصد تخفیف
  از یک میلیارد تا 25میلیارد تومان، 23.۷5درصد 

تخفیف
  از 25 تا 5۰میلیارد تومان، 22.5درصد تخفیف

  برای بیش از 5۰میلیــارد تومان، 21.25 درصد 
تخفیف

10درصد تخفیف برای عوارض سالانه
  شــهروندان خوش حساب مشــمول 1۰درصد 

تخفیف عوارض نوسازی سالانه می شوند.
  با ارســال شــماره شناســایی ملک به شماره 
13۷۰۰۰۰۰۷۰ آخریــن وضعیــت بدهی ملک 

مشخص می شود.

نقل قول خبر

عدد خبر

مدیریت شهر

شهرسازی

مذاکره برای تغییر کاربری 
اوراقچی ها

مهدی اقراریان، رئیس کمیته نظارت حقوقی شورای 
شــهر تهران: انتقال اوراقچی ها و سنگ بری ها 
خواسته اهالی محله شوش )محدوده منطقه 15( 
است و این آمادگی وجود دارد تا این محدوده ها اگر 
از نظر کاربری نیاز به تغییر کاربری در پهنه دارند، 
از طریق کمیسیون ماده5 اصلاحات انجام شود. 
به هرحال، معتقد هستیم در گام اول باید از طریق 
گفت وگو با مالکان موضوع پیگیری شود و در گام 
بعدی می توان از ظرفیت های حقوقی استفاده کرد. 
آنطور که شهردار منطقه عنوان کرده گویا مذاکرات 

با مالکان و ذی نفعان در حال انجام است.

مکث

اختصاص بودجه 30هزارمیلیاردی 
برای حمل ونقل عمومی

قامیــری، رئیــس کمیتــه  ســیدمحمد آ
عمران شورای شهر تهران: در سال آینده 
۲ هــزار اتوبــوس بــه نــاوگان اتوبوســرانی 
اضافــه خواهــد شــد و در بودجــه ســال 
آینــده، ۳۰هزارمیلیــارد تومــان بــه بخش 
حمل ونقــل عمومــی اختصــاص یافتــه 
کــه برابــر بــا ۴۰ درصــد بودجه شــهرداری 
اســت. امیدواریم اتفاقات خوبــی دراین 
حوزه رقم بخورد. از سال گذشته اولویت 
اصلی شــورای شــهر تهــران بــر توســعه و 
نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی بوده 
اســت. خریــد اتوبــوس، تامیــن قطعــات 
اتوبوس های فعلــی ودر کنار آن نوســازی 
به منزلــه مهم ترین نکته مدنظر شــورای 

شهر و مدیریت شهری است.

احداث کمپ ویژه زلزله زدگان خوی 
ســیدمهدی صبــاغ، شــهردار منطقــه 
یــک:  در حادثه خــوی بیــش از ۴۰ نیروی 
شــهرداری این منطقه در ۲ گروه ۲۰ نفره 
به مناطق زلزله زده خوی اعزام شدند که 
طــی آن بــا آماده ســازی  و تســطیح زمین، 
برق کشــی، نورپــردازی، حصارکشــی و 
تامین امنیت،  حدود 1۳۰ خانوار آســیب 
دیــده از زلزلــه اســکان داده شــدند. ۳ 
کامیــون محمولــه کمک بــه زلزلــه زدگان 
نیز از منطقه یــک به خوی اعزام شــدند. 
نیروهای شهرداری تهران تا زمانی که نیاز 
باشد و شرایط به حالت عادی بازگردد در 

کنار زلزله زدگان خواهند بود.

زینب زینال زاده؛ روزنامه نگار

افتتاح مجموعه 
ورزشی محمد 

مهرآیین

منطقه 7

نوسازی چمن 
مصنوعی 
1۵خرداد

منطقه 12

بازسازی 
و بهسازی 

مجموعه  ورزشی 
سهند

منطقه 8

بازسازی 
و بهسازی 

مجموعه  ورزشی 
فدک

منطقه 8

بازسازی 
و بهسازی 

مجموعه  ورزشی 
شهر سالم۲

منطقه 20

احداث زمین 
چمن مصنوعی 
صبای حکیمیه

منطقه 4

احداث زمین 
چمن مصنوعی 
بوستان پلیس

منطقه 4

7پروژه
1

2

3

4

5

6

7

مجموعه های ورزشی زیرنظر 
شهرداری تهران

 ۳8
مجموعه  ورزشی

 ۵00
زمین چمن مصنوعی 

 ۶1
استخر

 ۵2
سالن ورزشی

 42
مجموعه ورزشی را تاکنون مدیریت 

جدید شهر تهران بازسازی کرده 
است.

۶0
سانتی مترمربع سرانه ورزشی 

)اماکن سرپوشیده و سالن ها( شهر 
تهران است. )۰/۶متر(

حدود یک 
مترمربع )98سانتی مترمربع( 

سرانه ورزشی شهر تهران است. 
)با احتساب اماکن روباز ورزشی و 

بوستان ها(

بیش از
 270  میلیارد تومان 

ارزش کل این پروژه هاست

مجموعه ورزشی مهر آیین سالنی 
برای فعالیت جانبازان در رشته 

والیبال نشسته و بسکتبال دارد. 
همچنین ۳سازه برای ورزش 

اسکواش دارد.
قرار است به زودی در این مجموعه 
سالنی برای ورزش های رزمی نیز 

درنظر گرفته شود.
همچنین 2استخر در بخش شمالی 

آن برای استفاده آقایان و بانوان 
احداث خواهد شد.
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